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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:135 Norrbotniabanan 

Bygget av Norrbotniabanan pågår nu mellan Umeå och Dåva. Nästa delsträcka 
är mellan Dåva och Skellefteå. Det fortsätta byggandet av Norrbotniabanan 
ligger nu på regringens bord.

Det har inkommit sju överklaganden gällande sträckan Dåva-Skellefteå. Dessa 
överklaganden hamnade på regeringens och därmed statsrådets bord för att 
behandlas i början av året. Nu har det gått drygt nio månader och vi har 
fortfarande inte fått något besked från regeringen.

Kommunerna, regionerna och näringslivet i norra Sverige är oroliga. De undrar 
hur regeringen avser att agera för att bygget av Norrbotniabanan verkligen ska 
säkerställas och dessutom intensifieras. De ser inte ambitionen från regeringen.

Den gröna industriomställningen i norra Sverige sker nu, och Norrbotniabanan 
borde redan ha varit på plats. Den får inte bli ännu mer försenad, för behovet 
finns här och nu. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Avser statsrådet att ge besked om tidsplanen för att hantera överklagandena 
samt om möjligheten att hålla tidsplanen för att hela Norrbotniabanan ska stå 
klar 2034?

………………………………………

Åsa Karlsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-18
Besvaras senast
2023-10-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


